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Raadsvragen 
Aan N. Broos namens de VVD fractie Steenbergen 
Van Het college 
Datum 30 mei 2012 
Onderwerp vragen m.b.t. herstructurering WVS 

In de laatste commissie vergadering Mens en Maatschappij heeft de Wethouder van Geel aangegeven dat 
de aanvraag voor een bijdrage in de transitie van het Werkvoorzieningschap West Brabant tijdig is 
ingediend. De VVD wil weten of het college door gaat op de ingeslagen weg? De W D wil weten of het 
college in het algemeen bestuur van de WVS dit traject ook voortzet en er alles aan doet de andere 
deelnemende Gemeenten te overtuigen om de ingeslagen weg te vervolgen? 

Het Wetsvoorstel werken naar vermogen is controversieel verklaard. De herstructureringsfaciliteit, de 400 
miljoen euro die beschikbaar was om de sector te hervormen, is helaas ook van de baan. De bezuiniging 
voor het jaar 2012 blijft gewoon bestaan, het jaar zal waarschijnlijk afsluiten met een tekort van 3 miljoen 
euro voor de WVS- groep. De verdere bezuiniging voor 2013 is wel geschrapt. 
Maar dit is niet het einde van de wet. De oorspronkelijke gedachte achter de WWNV (een regeling voor de 
onderkant) wordt breed gedragen. Het college van gemeente Steenbergen benadrukt dat, ondanks dat de 
wet van de baan is, door te willen gaan op de ingeslagen weg. Uitgangspunt van het wetsvoorstel was dat 
zoveel mogelijk mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt bij gewone werkgevers aan de slag gaan en 
dat verschillende regelingen voor mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt worden samengevoegd. 
Het college van de gemeente Steenbergen steunt deze uitgangspunten en zal zich inzetten om de andere 
deelnemende Gemeenten te overtuigen om de ingeslagen weg te vervolgen. 

Hoogachtend, 

de secretaris 


